
 
 

Referat fra MED-møde den 

Thors Bakke 

 

 

 

Mødedeltagere: Lars Høvenhoff  Mie Rasmussen (afbud)  

 Dorthe Rasmussen (afbud) Christina Greffel  

    Hanne Blaabjerg  

    Rikke S. Styhm  

    Line Jæger  

    Carina Juel Holmhus  

    Birthe Bay Sørensen, ref.  

 

1. Endelig fastlæggelse af dagsorden og tidsplan for mødets afvikling. 

Trivselsdage på under evt. 

 

2. Opfølgning af referat 

Godkendt 

 

3. Økonomi 

Det ser fint ud – stadig set i lyset af, at der er indgået 600.000 i budgettet for 

socialtandplejen. 

Der er sket udskiftning af PC’er flere steder, disse udgifter er dækket af sundhedschefen 

efter tidligere aftale. 

Vi har manglet personale, hvilket derfor også giver udslag i lønudgifterne. 

 

 

4. AM 

Retningslinje fra arbejdsrelateret stress – tilpasset og godkendt 

Konflikthåndterings politikken – godkendt 

Alle politikker ændres til opfølgning hver 3. år. 

 

5. Sygefravær 

Stadig langtidssygemeldte. 

Kortids fravær er stigende, hvilket kan skyldes corona, da man med lidt snue og ondt i 

halsen skal blive hjemme, og afvente svar på test. 

 



 
 

6. Ansættelsesudvalgets sammensætning 

Der er flere parametre som spiller ind. Der ses på sammensætningen, og der vil senere 

komme en endelig udmelding. MED ser sammen på opgaven. Der afsættes tid på næste 

MED møde 

 

7. MED kursus 

LH og HHB inviterer Lene Skjøtt til snak om MED brush up, som er udbudt på 

kompetencebroen – er der særlige fokuspunkter som kunne være interessante for 

Tandplejens MED? 

 

 

8. Meddelelser 

Gaveregulativ og rammer for fejringer forsætter som det er. 

Opmærksomhed fra Tandplejen i forbindelse med andre ting, f.eks. operation/ 

længerevarende sygdom/død mm. –TR/leder ser på det. 

 

Der er flere klinikassistenter som holder indenfor kort tid, og mange nye ansættelser, dette 

er meldt ud i mail fra LH . 

Der er lige nu slået 2 ledige klinikassistent stillinger op internt, og der bliver snarest slået 

klinikassistent stillinger op eksternt. Samtaler forventes i starten af det nye år, med 

tiltrædelse snarest muligt. 

 

Afrapportering til det politiske udvalg gik fint. Spørgsmålene fra udvalget var ikke helt 

relateret til Tandplejens spørgsmål, men de fik svar på det, de spurgte om. 

 

9. Evt. 

Rejseholdet skal ud i team syd, da de bliver samlet på én klinik fremover, men ikke før 

omkring vinterferien, så teamet har fået lov at være sammen inden. 

Afslutning med rejseholdet bliver i MED til mødet i marts sammen med AM og 

sparringsforum 

 

Fokuspunkt: Forsat drøftelse af struktur 

 

Trivselsdage/timer  ift. Corona - flere team har udskudt trivsels dage – Nu er der spørgsmål 

til, om man må holde julearrangement i sit eget team. 

Social arrangement som f.eks. udvidet frokost er OK, men alle skal være trygge ved det og 

følge de retningslinjer der er for sådanne ting.  Hvert enkelt team må selv afveje, hvordan 

det kan lade sig gøre 

 

             Næste møde 14 december 2020  


